
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Stadsbygd prestegård  

Møtedato: 12. april 2023 

Tid: kl. 18:00-21:15 

 

• Ord for dagen: Vigdis ønsket velkommen til prestegårdslåna fra 1769 og fortalte om 

husets historie og de som har bodd her gjennom tidene. 

• Mat: Vigdis 

 

Til stede: 

Gunn Heidi Husby Lian, Toril Askim, Nils Richard Hassel, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, 

Vigdis Schei, Grete Karen Andresen (vara), Randi Sollie Denstad, Jens Ola Nyheim, Solveig 

Brørs (vara), Finn Yngvar Benestad og Ingunn Aarseth Høivik. 

Forfall: Frode Askjem, Jens Kåre Vågen og Thala Juul Holm. Grete Karen Andresen stilte som 

vara for Frode Askjem, Solveig Brørs stilte som vara for Jens Kåre Vågen. Anne Karin Røvik, 

medlem i Stadsbygd kirkeutvalg var med på hele møtet, uten stemmerett.  

 

Referatet fra møtet 9. februar godkjent. 

 

Følgende ordinære saker var til behandling: 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

09/23 Godkjenning av årsmelding for Rissa felles 

menighetsråd 2022 

Årsmelding 2022 

10/23 

 

Godkjenning av regnskap for Rissa felles 

menighetsråd 2022 

Regnskap med prosjekt 2022. 

Bundne fond per 31.12.2022 

11/23 

 

Helhetsplan for Rissa felles menighetsråd 

2020-2023. Årlig rullering 

Helhetsplan 2020-2023, sist 

rullert 22.02.2022 

12/23 Gudstjenesteplan 2023 Justert gudstjenesteplan 

13/23 

 

Kirkevalg 2023 

 

Listeforslag fra soknenes 

nominasjonskomiteer legges 

fram i møtet. 

14/23 Organisering av Den norske kirke Drøftingsnotat til samråd i 

bispedømmene 

15/23 Forprosjekt kjøkken i Rissa kirke Rapport fra forprosjektet 
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:  
 

1. Kort nytt om hva som rører seg i:  

a. Bispedømmerådet v/Randi  

• Prosteansettelse. Innsettelse 27. august kl. 17.  

• Høring på plan for kirkelig undervisning og læring.  

• Høring på personalreglement. Forslag om et eget utvalg som skal tilsette 

prester, mens BDR kun ansetter proster. MR større innflytelse på 

prestetilsettinger.  

• Effektivisering av Kirkemøtets arbeidsform. Varierende lengde på 

Kirkemøtene.  

b. Fellesrådet v/Randi 

• Diskusjoner om personalsituasjon både ute og inne. Diakonimedarbeider i 

Leksvik har sagt opp. Kontorressurser.  

• Trang økonomi. Bruker av fondsmidler. Må ta vare på folk og bygninger. Stort 

vedlikeholdsbehov, blant annet på Hasselvika kirke.   

c. Diakoniutvalget v/Gunn Heidi 

Møte i mars. Kutte ut TV-aksjon, og bare delta på Fasteaksjonen. Kutte ned på 

blomsterhilsener og bare gi til 90- og 100-åringer. Fasteaksjonen gjennomført med 

god hjelp av konfirmanter. Det burde vært mange voksne med på dette, for dette 

er menighetens aksjon, ikke bare konfirmantenes.  

d. Trosopplæringsutvalget v/Jens Ola 

Intet nytt 

e. Gudstjeneste- og kirkemusikkutvalget v/Nils Richard 

Intet nytt 

 

2. Hva skjer i kirkeutvalgene:  

a. Rissa og Rein v/Solveig  

Møte i mars. Kjøkkenløsning Rissa kirke. Idedugnad om innsamling av penger. 

Salmekveld til høsten. Tirsdag f.k. kveldsmat for alle kirkeverter.  

b. Stadsbygd v/Vigdis  

Skal ha møte 18. april. Invitere den som har tegnet forslag til kjøkkenet i kirka. 

Nytt skinn på alterringen, prekestolen og kneleskammelen.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

Kveldsmat med påskeverksted og strikkekafe. 35 personer med. Siste kveldsmat i 

morgen. 25. mars minileir for konfirmanter med tema påske. Var i kirka og på 

brannstasjonen. Grilling av lam på bål. 25 konfirmanter og foreldre. Kirkeutvalget 

ordnet med maten. 

d. Frengen v/Toril 

Gudstjeneste for barn før påske. Populært tiltak. Kveldsmat etterpå. Barnelaget 

deltok. Skal ha møte 20. april, salmekveld 25. april. Har fått på plass nytt 

blomsterfond.  

e. Hasselvika v/Lena  

Jobbet mest med listeforslaget. Gudstjeneste 5. mars med menighetens årsmøte 

der det var 19 deltakere. Lena «kuppet» kirkekaffen og begynte menighetsmøtet 

med en gang folk hadde forsynt seg. Barnelaget har eksistert over 50 år, mellom 

20 og 30 barn er med annenhver mandag. Dette er et viktig arbeid i deres sokn.  
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f. Fines v/Ingunn  

Gudstjeneste 1. påskedag med dåp.   

 

3. Orientering fra prestene:  

Thala er sykmeldt. Flere sykmeldte i prostiet. Sliter med å skaffe vikarer til gudstjenester. 

Jan Øyvind Grøm tar gudstjenesten 23. april. Gudstjenesteplanen må nok endres 

underveis. Veldig mange begravelser for tiden.  

 

4. Nidaros såkornfond. Ny søknadsmulighet for 2023 

Bispekontoret sendte ut denne meldingen 22. mars:  

«Nidaros såkornfond er i en omformingsfase. Det årlige tilskuddet til bispedømmene fra 

OVF (Opplysningsvesenets Fond) er trukket tilbake. Det medførte blant annet at 

utlysingen med søknadsfrist 1. desember 2022 ble avlyst. Allikevel har fondet en del 

midler som det kan søkes på, om ikke så mye som tidligere. Derfor inviteres alle 

interesserte til å sende søknad med frist 15. mai 2023. Se Nidaros såkornfond - Nidaros 

biskop og bispedømmeråd. Preses i bispemøtet. (kirken.no) eller gå direkte til dette 

søknadsskjemaet.» 

 

På bispedømmerådets hjemmeside står det at  

• midlene skal støtte opp under Den norske kirkes visjon om å være en 

«bekjennende, åpen, tjenende og misjonerende folkekirke». 

• tiltak som støttes skal normalt ikke kunne dekkes av ordinære budsjetter.  

• prosjektene kan normalt ha en varighet på ett til tre år. 

 

Lokale og regionale råd og grupper innen Den norske kirke i Nidaros bispedømme kan 

søke Nidaros såkornfond.   

Konklusjon: Menighetsrådet ber om at utfylt søknadsskjema sendes menighetsrådets 

leder innen 1. mai. Søknadene gjennomgås og videresendes innen fristen.  

 

5. Nidaros såkornfond. Rapportering for midler mottatt i 2022  

De som har mottatt såkornmidler høsten 2022 må huske å sende inn rapportert innen 1. 

mai. Regnskapsoversikt som viser hvordan midlene er brukt, skal vedlegges. 

Rapporteringsskjemaet finner du her.  

Konklusjon: Menighetsrådets kontaktperson for det enkelte tiltak tar ansvar for at ferdig 

utfylt rapporteringsskjema og regnskapsoversikt sendes gs863@kirken.no med kopi til 

fbenesta@online.no innen fristen 1. mai. Hvis ikke hele tilskuddet er brukt, anbefales det 

å søke om overføring av restmidlene til 2023.  

 

Tiltak Tilskudd 2022 Kontaktperson i MR 

SuperTirsdag i Rissa kirke 15 000 kr Ingunn Aarseth Høivik 

Konfirmantleir 15 000 kr Thala Juul Holm 

Kirkemiddager i Stadsbygd kirke 15 000 kr Vigdis Schei 

Kveldsmattreff i Ramsvik kirke 15 000 kr Gunn Heidi Husby Lian 

 

6. Givertjeneste 

Det er behov for å komme ut med ny informasjon om givertjenesten. AU foreslår at vi 

lager en brosjyre som kan deles ut i kirkene, på martnan og andre steder der vi treffer 

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kirken.no%2Fnb-NO%2Fbispedommer%2Fnidaros%2Ftema%2Fnidaros%2520s%25C3%25A5kornfond%2F&data=05%7C01%7Ckb258%40kirken.no%7Ceff2adf3beae484e5d8708db2acf7b70%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638150842830913569%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=XkXbivJJ9gbyyMwl38iiSBGe8G0n52xnhe5%2B35l5O6w%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kirken.no%2Fnb-NO%2Fbispedommer%2Fnidaros%2Ftema%2Fnidaros%2520s%25C3%25A5kornfond%2F&data=05%7C01%7Ckb258%40kirken.no%7Ceff2adf3beae484e5d8708db2acf7b70%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638150842830913569%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=XkXbivJJ9gbyyMwl38iiSBGe8G0n52xnhe5%2B35l5O6w%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fforms.office.com%2FPages%2FResponsePage.aspx%3Fid%3DpCQgUYWGA0-AhhSmFzDoF0HzO3m3pGlJmXp0Dnf51AxUQlZBOTFCODcxWklCUkVEQ09XT1NKMUFQSi4u&data=05%7C01%7Ckb258%40kirken.no%7Ceff2adf3beae484e5d8708db2acf7b70%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638150842830913569%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=q10kF2jq7m4xhyAmWNAs6YNFxSXGckj0B0g%2Bq21I8gk%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fforms.office.com%2FPages%2FResponsePage.aspx%3Fid%3DpCQgUYWGA0-AhhSmFzDoF0HzO3m3pGlJmXp0Dnf51AxUQlZBOTFCODcxWklCUkVEQ09XT1NKMUFQSi4u&data=05%7C01%7Ckb258%40kirken.no%7Ceff2adf3beae484e5d8708db2acf7b70%7C512024a486854f03808614a61730e817%7C1%7C0%7C638150842830913569%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=q10kF2jq7m4xhyAmWNAs6YNFxSXGckj0B0g%2Bq21I8gk%3D&reserved=0
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=pCQgUYWGA0-AhhSmFzDoF0HzO3m3pGlJmXp0Dnf51AxUQlZHTEFCMEczSEFPUFY0SllINklIN0JMMi4u
mailto:gs863@kirken.no
mailto:fbenesta@online.no
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folk som kan være interessert i å bli en fast støttespiller som sponser det vi arbeider med 

i kirka. Kanskje skal vi kalle det noe annet enn givertjeneste? Er kirkesponsor et bedre 

ord?  

 

I menighetsbladet 

nr. 4/2021 sto denne 

artikkelen om 

givertjenesten. 

Artikkelen ligger 

også på hjemmesida 

til kirka i Indre 

Fosen.  

AU ber 

menighetsrådet om å 

oppnevne en liten 

arbeidsgruppe som 

kan utarbeide et 

forslag til brosjyre.  

Konklusjon: 

Støttespiller er et 

bedre navn enn 

sponsor.  

Vigdis og Finn 

Yngvar lager et forslag til brosjyre til førstkommende møte i MR. Finn Yngvar kaller inn. 

 

7. Grillfest i august 

Vi bør bli enige om hvor vi skal være og oppnevne en liten komite som kan planlegge 
menighetsrådets grillfest 23. august. Jens Ola har sagt ja til å være grillmester. Jens Kåre 
foreslår Myran misjonshus. Godt mottatt. 
Konklusjon: Komiteen for grillfesten består av Jens Kåre og Jens Ola. Folk er villige til å 
bidra med kaker o.l. til kaffen. Jens Ola kaller inn.  
 

8. Drop-in dåp og/eller vielser under Rissamartnan 2023 

AU foreslår at det nedsettes ei arbeidsgruppe som kan jobbe videre med ideen om drop-

in dåp og vielser under Rissamartnan 19. august. Hvis det skal bli noe av denne ideen, 

må opplegget være klart nok til å presenteres i menighetsbladets juninummer. Frist for 

innlevering av stoff til dette menighetsbladet er 21. mai. AU foreslår at begge prestene 

bør være med i planleggingen. Hvem andre i menighetsrådet ønsker å være med på å 

planlegge dette? 

Drøfting: Ingunn ønsker å ha dette innenfor mere høytidelige rammer. Kirkerådet har en 

kampanje hvor de promoterer dåp i løpet av våren, med kinoreklamer etc. Da er det 

kanskje lettere for folk å hive seg på. Bjugn setter av lørdag til vielser. Da stiller mange 

opp for å gjøre dette til en fin opplevelse for alle. Det formelle må være i orden.  

Jens Ola: Dette var hans ide, en måte å huke tak i folk, lage blest om det som skjer i 

kirka. 

Konklusjon: Bruke martnan til å promotere dette. Vi kan bruke oppslag som f.eks. «Vil 

du gifte deg om fjorten dager?» «Hadde jeg visst at det var så enkelt, skulle jeg gjort det 

for lenge siden.» Komite: Thala, Ingunn, Jens Ola og Gunn Heidi. Gunn Heidi kaller inn.   
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ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

09/23 Godkjenning av årsmelding for Rissa 

felles menighetsråd 2022 

Årsmelding 2022 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Årsmelding for Rissa felles menighetsråd 2022 godkjennes. 

2. Årsmeldingen publiseres på hjemmesida til Indre Fosen kirkelige fellesråd, og sendes til 

fellesrådet, prosten, bispedømmerådet, kommunedirektøren i Indre Fosen kommune, 

kommunestyrerepresentantene og påtroppende prost Steinar Leirvik. 

3. Menighetsrådet ber kirkekontoret om å legge en kobling til årsmeldingen på de sosiale 

medier kirka benytter. 

 

Saksopplysninger 

Årsmelding for Rissa felles menighetsråd med årsrapporter fra seks kirkeutvalg og diakon, kantor, 

menighetspedagog og sokneprester er nå ferdigstilt. Årsmeldingen er bygd over samme lest som 

fjorårets årsmelding, men litt forenklet. Årsaken til at årsmeldingen ikke er ferdig før nå, er at det 

tar tid å få menighetsrådets regnskap fra Fosen regnskap.  

Forskrift om regler om formene for menighetsrådets og kirkelig fellesråds virksomhet sier i § 9 at 

menighetsrådets årsrapport skal sendes kirkelig fellesråd, prosten, bispedømmerådet og andre 

som menighetsrådet bestemmer. 

Forslag til vedtak: 

1. Årsmelding for Rissa felles menighetsråd 2022 godkjennes. 

2. Årsmeldingen publiseres på hjemmesida til Indre Fosen kirkelige fellesråd, og sendes til 

fellesrådet, prosten, bispedømmerådet og (her settes inn ev. andre mottakere som 

menighetsrådet vedtar å sende årsmeldingen til). 

3. Menighetsrådet ber kirkekontoret om å legge en kobling til årsmeldingen på de sosiale 

medier kirka benytter.  

 

Menighetsrådets behandling 

Årsmelding 2022 sendes til kommunedirektøren, kommunestyrerepresentantene og påtroppende 

prost Steinar Leirvik, i tillegg til de som er nevnt i forskriften.  

Enstemmig vedtatt 

 

 

  

https://lovdata.no/forskrift/2021-11-14-3259/§9
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

10/23 Godkjenning av regnskap for Rissa felles 

menighetsråd 2022 

Regnskap med prosjekt 2022 

Bundne fond per 31.12.2022 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Regnskap 2022 for Rissa felles menighetsråd godkjennes med følgende merknader: 

a. Mindreforbruk i 2022 overføres til Rissa felles menighetsråd sin balansekonto. 

b. Utlegg til frivilligfesten 3. februar 2022, som ikke ble dekket av tilskuddet fra 

Nidaros såkornfond, bør ikke belastes menighetsrådets regnskap. Menighetsrådet 

ber kirkevergen om at kr 5 411 overføres til menighetsrådets balansekonto.  

c. Overskuddet fra konserten «Alt vi har kjært», kr 8 554, overføres til 

menighetsrådets balansekonto. 

d. Inntekter til menighetsrådets arbeid, som kommer gjennom den faste 

givertjenesten, føres som inntekt i menighetsrådets ordinære regnskap. 

2. Rissa felles menighetsråd har som mål at vi på møtet 6. september 2023 kan fatte vedtak 

om å opprette egne driftsfond for de kirkeutvalgene som per i dag ikke har slikt fond.  

3. Det skal jobbes for at fond fra de gamle menighetsrådene, som ble fryst i forbindelse med 

prøveordningen med felles menighetsråd, kan stilles til rådighet for de lokale 

kirkeutvalgene. Dette bør vedtas i menighetsrådets møte 6. september 2023.  

4. Nils Richard, Frode og Solveig får i oppdrag å komme med forslag til innstilling til punkt 2 

og 3 i dette vedtaket. Komiteen oppfordres til å ta med rådgiver Kari Berg i dette 

arbeidet.  

 

Saksopplysninger 

Regnskap 2022 for Rissa menighetsråd er klar for godkjenning. Se vedlagte regnskap med 

tilhørende prosjektregnskap og oversikten over bundne fond per 31.12.2022. Nedenfor følger 

noen kommentarer til regnskapet. 

Driftsregnskap 

• Driftsregnskapet viser et mindreforbruk på kr 1 140 i 2022. Disse midlene overføres til 

menighetsrådets balansekonto, som per 31.12.2022 var på kr 136 403.  

Prosjektregskap 

• Prosjektregnskapene for kirkeutvalgene (prosjekt 5055-5060) viser at de kirkeutvalgene 

som ikke har mottatt eksterne midler til sin virksomhet, stort sett har et merforbruk. 

Merforbruket er dekket over menighetsrådets regnskap. I løpet av 2023 bør det jobbes 

med å finne måter å finansiere kirkeutvalgenes virksomhet på, som gir kirkeutvalgene 

større handlingsrom og forutsigbarhet.  

• Menighetsrådet mottok i 2021 tilskudd på kr 20 000 til inspirasjonssamling/frivilligfest 

(prosjekt 5061). Disse midlene ble brukt til å dekke de fleste utgiftene til 

inspirasjonssamlingen/frivilligfesten 3. februar 2022. For å dekke de resterende utgiftene, 

er det ført over kr 5 411 fra Rissa menighetsråd til prosjektregnskapet. Det betyr at det er 

menighetsrådet som har dekket alle økonomiske utlegg til denne samlingen. Det bør 

drøftes om det er rett å bruke offer til menighetsarbeidet til dette formålet.  
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• Overskuddet fra konserten «Alt vi har kjært» med Ine Hoem og Edvard Hoem (prosjekt 

5062) bør overføres til menighetsrådets driftsfond (balansekonto). Dette er et avsluttet 

prosjekt.   

• Prosjektregnskapet for diakoni (prosjekt 6001) viser at det bare er brukt kr 7 196 av 

fondsmidlene i 2022. Dette er langt mindre enn menighetsrådets vedtak om årlig bruk av 

diakonifondet (20 000 kr per år). Det betyr at fondet vil ha lenger varighet. Diakonen må 

imidlertid ikke være redd for å bruke av fondsmidlene. Per 31.12.2022 er diakonifondets 

saldo på kr 80 910.  

• Givertjenesten har fått et eget prosjektnummer i regnskapet (prosjekt 6007). Inntekten 

bør i framtida føres i det ordinære driftsregnskapet, og ikke som prosjekt. 

Bundne driftsfond 

• Summen av alle de bundne driftsfondene er på kr 683 630. Menighetsrådet bør ha en 

gjennomgang av disse fondene, før dette rådets periode er over, slik at det nye 

menighetsrådet har god oversikt over økonomien og et hensiktsmessig økonomisystem å 

forholde seg til.  

I løpet av de åtte årene vi har hatt en prøveordning med felles menighetsråd, har fond 

som tilhørte de tidligere menighetsrådene, vært fryst. Det vil de også måtte være i 

framtida, så lenge soknene ikke slås sammen, med mindre vi kan få midlene overført til 

kirkeutvalgene i de ulike soknene. Da vil pengene bli brukt i det soknet de stammer fra. 

Poenget må være at midlene blir tatt i bruk til menighetenes beste. Penger som er låst 

fast i en bank, bidrar ikke til verdiskaping. Denne saken bør drøftes i menighetsmøtene i 

de fire soknene før menighetsrådet fatter endelig vedtak.  

Forslag til vedtak: 

1. Regnskap 2022 for Rissa felles menighetsråd godkjennes med følgende merknader: 

a. Mindreforbruk i 2022 overføres til Rissa felles menighetsråd sin balansekonto. 

b. Utlegg til frivilligfesten 3. februar 2022, som ikke ble dekket av tilskuddet fra 

Nidaros såkornfond, bør ikke belastes menighetsrådets regnskap. Menighetsrådet 

ber om at kr 5 411 overføres til menighetsrådets balansekonto.  

c. Overskuddet fra konserten «Alt vi har kjært», kr 8 554, overføres til 

menighetsrådets balansekonto. 

d. Inntekter til menighetsrådets arbeid, som kommer gjennom den faste 

givertjenesten, føres som inntekt i menighetsrådets ordinære regnskap. 

2. Rissa felles menighetsråd har som mål at vi innen 1. november 2023 har opprettet egne 

driftsfond for de kirkeutvalgene som per i dag ikke har slikt fond.  

3. Det skal jobbes for at fond fra de gamle menighetsrådene, som ble fryst i forbindelse med 

prøveordningen med felles menighetsråd, kan stilles til rådighet for de lokale 

kirkeutvalgene. Dette bør være på plass til 1. november 2023. 

 
Menighetsrådets behandling 

Punkt 2 og 3 bør være på plass til menighetsrådets møte 6. september. Det som vedtas da, må 

stemme med det som ble vedtatt om økonomien til MR i 2015. Det er ikke sikkert at vi trenger å 

avholde menighetsmøter for å overføre fondsmidler fra de gamle menighetsrådene til 

kirkeutvalgene i de samme soknene.  

Komite som utarbeider forslag til innstilling i saken: Nils Richard, Frode og Solveig. Ta med Kari 

Berg i arbeidet. Enstemmig vedtatt.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

11/23 Helhetsplan for Rissa felles menighetsråd 

2020-2023. Årlig rullering 

Helhetsplan 2020-2023, sist 

rullert 22.02.2022 

 

Menighetsrådets vedtak 

Helhetsplanen for Rissa felles menighetsråd 2020-2023 rulleres i tråd med forslag datert 23. mars 

2023. 

 

Saksopplysninger 

Helhetsplanen for skal rulleres årlig. Dette blir siste gang planen rulleres i denne valgperioden.  

I det vedlagte plandokumentet er de punktene som AU tenker at vi kan ta ut av planen i 2023, 

markert med mørk rosa. Nye punkter som menighetsrådet har vedtatt å jobbe med dette året, er 

markert med grønt.  

Forslag til vedtak: 

Helhetsplanen for Rissa felles menighetsråd 2020-2023 rulleres i tråd med forslag datert 23. mars 

2023. 

 
Menighetsrådets behandling 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

12/23 Gudstjenesteplan 2023 Justert gudstjenesteplan 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Gudstjenesteplanen for 2023 godkjennes. 

2. Kirkekontoret gis, eventuelt i samråd med menighetsrådets leder, fullmakt til å gjøre 

endringer i planen fram mot neste møte i menighetsrådet, dersom det skulle bli 

nødvendig.  

3. Menighetsrådet ønsker at prosteinnsettelsen 27. august kl. 17 legges til Stadsbygd kirke. 

 

Saksopplysninger 

Sokneprestene har jobbet videre med gudstjenesteplanen. Siste utgave av planen vedlegges. 

Konstituert prost orienterer om at det kan bli noen avlysninger, fordi det for tiden er to 

sykemeldte sokneprester i Indre Fosen. 

Forslag til vedtak: 

1. Gudstjenesteplanen for 2023 godkjennes. 

2. Kirkekontoret gis, i samråd med menighetsrådets leder, fullmakt til å gjøre endringer i 

planen fram mot neste møte i menighetsrådet, dersom det skulle bli nødvendig.  

 
Menighetsrådets behandling 

MR ønsker at prosteinnsettelsen 27. august kl. 17 legges til Stadsbygd kirke. Dette er siste dagen 

at spelet «Den siste viking» framføres ved Museet Kystens Arv.  

Punkt 2: legge til ordet «eventuelt» foran «i samråd med». Enstemmig vedtatt.  
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

13/23 Kirkevalg 2023 Listeforslag fra soknenes 

nominasjonskomiteer legges fram 

i møtet. 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Listeforslagene fra nominasjonskomiteene i Hasselvika, Rissa, Stadsbygd og Sør-Stjørna 

sokn godkjennes. 

 

Saksopplysninger 

Nidaros bispedømmeråd fattet 27. februar 2023 slikt vedtak i sak 20/23: 

Nidaros bispedømmeråd gir sin tilslutning til at det etableres felles menighetsråd for Hasselvika, Rissa, 

Stadsbygd og Sør-Stjørna sokn med virkning fra 1. november 2023. Et felles menighetsråd skal ha to 

folkevalgte representanter fra hvert av soknene Hasselvika, Stadsbygd og Sør-Stjørna og fire folkevalgte 

representanter fra Rissa sokn i tillegg til den soknepresten som utpekes av biskopen. Vedtaket fattes 

under forutsetning av at menighetsrådets søknad opprettholdes etter at menighetsmøtet i Hasselvika 

sokn har avgitt uttalelse. 

Menighetsmøtet i Hasselvika 5. mars sluttet seg til søknaden om felles menighetsråd.  

Dermed er det vedtatt at det blir felles menighetsråd for de fire soknene våre, med virkning fra 

1. november 2023. I kirkevalget 2023 skal vi derfor følge Regler om ordning for felles 

menighetsråd, slik vi hadde planlagt å gjøre det.  

I følge § 5 i dette reglementet, utgjør felles menighetsråd valgstyret for det enkelte sokn. Som 

valgstyre skal menighetsrådet følge kirkevalgreglene.  

Nominasjonskomiteene hadde frist 31. mars kl. 12 til å levere inn sine valglister. Valgstyret skal 

godkjenne disse listeforslagene innen 2. mai 2023. Det er ikke kommet inn andre listeforslag enn 

nominasjonskomiteenes lister.  

Forslag til vedtak: 

1. Listeforslagene fra nominasjonskomiteene i Hasselvika, Rissa, Stadsbygd og Sør-Stjørna 

sokn godkjennes. 

 
Menighetsrådets behandling 

Alle listeforslagene har vært til ettersyn ved kirkekontoret, og funnet i orden.  

Enstemmig vedtatt 

 

 
  

https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2022-09-23-1693#:~:text=Et%20felles%20menighetsr%C3%A5d%20er%20et%20menighetsr%C3%A5d%20som%20representerer,kan%20omfatte%20alle%20eller%20noen%20sokn%20i%20kommunen.
https://lovdata.no/LTI/forskrift/2022-09-23-1693/§5
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2022-09-26-1697#KAPITTEL_1
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Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

14/23 Organisering av Den norske kirke Drøftingsnotat til samråd i 

bispedømmene 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg bak innspillene fra den gruppa som representerte 

Fosen i samråd om kirkelig organisering 25. mars 2023. 

2. Menighetsrådet ber om at folkevalgte får opplæring lokalt, i tillegg til den opplæring 

bispedømmet gir. Opplæringen på lokalt nivå kan gis av kirkeverge, ansatte og eventuelt 

andre ressurspersoner i de lokale menighetene. 

 

Saksopplysninger 

Randi og Finn Yngvar deltok på samråd om kirkelig organisering lørdag 25. mars. Det var Nidaros 

bispedømmeråd som inviterte. 36 personer deltok (på Zoom): Rådsledere fra mange kommuner i 

Nidaros bispedømme, Nidaros bispedømmeråd og en del ansatte ved Nidaros bispekontor og 

Kirkerådets sekretariat. Underveis i møtet ble deltakerne delt inn i grupper etter geografi. I 

gruppe Fosen var Randi og Finn Yngvar de eneste deltakerne, fordi det ikke møtte noen fra de 

andre kirkelige rådene i Fosen. Alle grupper drøftet seks spørsmål i gruppemøtet. Nedenfor 

refereres de innspillene Randi og Finn Yngvar kom med fra gruppe Fosen. Vi ber menighetsrådet 

om å komme med ev. innspill. Det blir nytt samråd i juni, (trolig 13. juni).  

 

1. Hva skal til for at deres menighetsråd og fellesråd skal kunne utøve sitt styringsansvar på 

en god måte?  

• Kompetanseheving hos både folkevalgte og ansatte.  

• Ressurser: Økonomiske og personalmessige.  

• Administrativ og kirkefaglig støtte: De folkevalgte kan ikke suge alt av eget bryst. 

De gjør denne jobben på sin fritid. Det kan ikke bare være pensjonister som kan 

lede menighets- og fellesråd. 

2. Hvilke forutsetninger må være på plass for å sikre at de valgte styringsorganene på alle 

nivåer har en ordning for daglig ledelse som kan ivareta rådenes styringsansvar på en 

forsvarlig måte? 

• Rolleavklaring, hvem gjør hva?  

• God opplæring: Folk er usikre på hva rådsarbeidet egentlig innebærer, og hvilket 

ansvar de har. Dette er viktig for rekruttering av folkevalgte.  

• Administrativ og kirkefaglig støtte: De folkevalgte gjør denne jobben på sin fritid. 

Det er stor forskjell på støtteressursen i små og store fellesrådsområder. 

3. Hvordan kan fordelingen av oppgaver mellom det som Kirkemøtet har kalt «kirkefaglig» 

og «administrativ» leder best skje i deres menigheter og fellesråd (vær konkret)?  

• Litt usikre på hva som ligger i begrepet "leder".  

• Prosten sitter i fellesrådet, det er viktig kirkefaglig ressurs for dette rådet. 

Kirkevergen er saksbehandler for fellesrådet.  

• Soknepresten sitter i menighetsrådet. Dette rådet er mer kirkefaglig orientert enn 

fellesrådet. Det er viktig å få avklart sokneprestens rolle i menighetsrådet. 

Menighetsrådene i denne gruppa har ingen saksbehandlings- eller sekretærressurs 

å støtte seg på. Det er ikke bærekraftig. 
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4. Har dere erfaringer lokalt med hensyn til ansvars- og oppgavefordeling mellom ulike 

lokale lederroller, som kan være nyttige for det videre arbeidet med utforming av en 

fremtidig ledelsesstruktur i Den norske kirke? 

• Vi har svært gode erfaringer med gjennomgående representasjon i 

kirkedemokratiet.  

• I Rissa felles menighetsråd sitter leder for fellesrådet. Hun er også medlem i 

bispedømmerådet. Det gir en fantastisk god sammenheng, og god kommunikasjon 

mellom nivåene.  

• Som folkevalgte ønsker vi et nært samarbeid med både prost og kirkeverge i 

framtida, og likedan med de andre kirkefaglig ansatte i lokalkirka, som diakon, 

menighetspedagog, kantor og sokneprester. 

5. Hvilke forventninger har dere til utviklingen av bisperollen i Den norske kirke? På hvilken 

måte bør biskopens tilsyn og ledelse tydeliggjøres og styrkes?  

• Tilsyn: Inspirasjon og motivasjon, tilgjengelighet og synlighet lokalt. 

• Forkynnelse: Peke på Jesus, styrke troen til de ansatte og folk flest.  

• Personalledelse: Vi er litt usikre på hvor mye rom det vil bli til dette i den nye 

modellen. 

6. Har dere andre innspill til folkevalgtes styring, daglig ledelse i soknet og biskopens tilsyn 

og ledelse 

• For å lykkes med folkevalgtes styring, er rekruttering er nøkkelord.  

• Det må finnes fram til bærekraftige løsninger. Skal man styrke den folkevalgte 

styringen, må man også styrke støtteressursen til de ulike organene. 

Forslag til vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg bak innspillene fra den gruppa som representerte 

Fosen i samråd om kirkelig organisering 25. mars 2023. 

 
Menighetsrådets behandling 

Opplæring av folkevalgte må også legges på et lokalt nivå, gjennomført av kirkeverge, ansatte og 

eventuelt andre ressurspersoner i egne menigheter.  

Med tilføyelsen: Enstemmig vedtatt.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

15/23 Forprosjekt kjøkken i Rissa kirke Rapport fra for prosjektet 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg bak anbefalingene i rapporten «Forprosjekt kjøkken i 

Rissa kirke», der det foreslås en delt løsning, med et enkelt kjøkken inne i kirka, og et 

større kjøkken i det gamle bårerommet.  

2. Kjøkkenet under orgelgalleriet er ikke beregnet på matlaging, men vil egne seg godt til 

tilberedning og servering av kirkekaffe og enkle måltider.  

3. Kjøkkenet i bårerommet vil ha funksjon både som spiserom for de ansatte i kirka og på 

gravlunden og som kjøkken til matlaging ved ulike typer arrangement i menigheten. 

Rommet kan også brukes som et møterom for mindre grupper. 
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Saksopplysninger 

I sak 13/22 oppnevnte Rissa felles menighetsråd Finn Yngvar Benestad som sin representant i ei 

arbeidsgruppe som skal arbeide fram et forprosjekt til en kjøkkenløsning i Rissa. Kirkevergen 

utpekte kirketjener Jan Inge Rønning som sin representant, mens kirkeutvalget i Rissa og Rein 

valgte Solveig Brørs til å sitte i arbeidsgruppa. 

Arbeidsgruppas oppdrag var å arbeide fram et forprosjekt, som kan brukes som grunnlag for en 

søknad om godkjenning av tiltaket fra bispedømmekontoret og Riksantikvaren.  

Arbeidsgruppa har hatt tre møter.  

• I det første møtet utarbeidet arbeidsgruppa fire alternative løsninger.  

• Det andre møtet var sammen med en representant for Riksantikvaren og leder i Indre 

Fosen kirkelige fellesråd. Her ble de fire alternativene vurdert, og Riksantikvaren ga noen 

tydelige signaler.  

• I det tredje møtet konkluderte arbeidsgruppa. Arbeidsgruppa anbefaler en todelt løsning, 

med et enkelt kjøkken under orgelgalleriet, der det i dag står et trøorgel. Det gamle 

bårerommet rustes opp til å bli spiserom for ansatte med et fullverdig kjøkken, som kan 

brukes til baking og matlaging når kirka har behov for det. Dette er beskrevet på side 10-

12 i den vedlagte rapporten fra forprosjektet.  

Prosjektrapporten er sendt til menighetsrådet, kirkeutvalget og kirkevergen, som alle er bedt om 

å komme med sine innspill innen 20. april. Når alle har uttalt seg til rapporten, vil arbeidsgruppa 

eventuelt justere forprosjektet, for deretter å sende saken over til Indre Fosen kirkelige fellesråd 

for videre behandling. Fellesrådets oppgave blir i første omgang å søke om godkjenning hos 

Nidaros bispedømme, som innhenter uttalelse fra Riksantikvaren før søknaden ferdigbehandles i 

bispedømmet.  

Når en eventuell godkjenning fra Nidaros bispedømme foreligger, igangsetter fellesrådet arbeidet 

med detaljplanlegging, kommunal godkjenning (avløpsløsning), kostnadsberegning og 

finansiering.  

Forslag til vedtak: 

1. Rissa felles menighetsråd stiller seg bak anbefalingene i rapporten «Forprosjekt kjøkken i 

Rissa kirke», der det foreslås en delt løsning, med et enkelt kjøkken inne i kirka, og et 

større kjøkken i det gamle bårerommet.  

2. Kjøkkenet under orgelgalleriet er ikke beregnet på matlaging, men vil egne seg godt til 

tilberedning og servering av kirkekaffe og enkle måltider.  

3. Kjøkkenet i bårerommet vil ha funksjon både som spiserom for de ansatte i kirka og på 

gravlunden og som kjøkken til matlaging ved ulike typer arrangement i menigheten. 

Rommet kan også brukes som et møterom for mindre grupper.  

 

Menighetsrådets behandling 

Det er viktig at Mattilsynet koples på så tidlig som mulig når fellesrådet setter i gang arbeidet 

med selve prosjektet.  

Enstemmig vedtatt. 

 


